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内容概要

高考英语阅读部分包括两项内容，一是完型填空，一是阅读理解。
这两种题型都旨在考查学生对语言的掌握及综合运用能力。
它要求学生对文章的理解是深层次的，不仅要读懂文章的意思，而且要知晓文章的内在行文结构，能
够在最短的时间内，运用分析、判断、推理等方法准确完成答题。
在近几年的高考英语试卷中，阅读的题量越来越大，难度也有加深的趋势。
    英语阅读无论是在平时学习还是在考试中，都是让学生感到棘手的难题。
为了能有效提高学生的英语阅读水平，由上海市重点高中具有指导高考英语丰富经验的高级教师编写
了这本《高一英语完型填空与阅读理解加油站》。
本书针对学生的实际情况，向高一学生提供了大量与高考题型相同的练习。
通过这些系统的训练，学生英语阅读的综合能力将会有所突破，从而为英语高考打下扎实的基础。
    本书的最大亮点是文章的选择具有时代气息和阅读趣味。
这些文章不仅文体不一，有议论文、记叙文、说明文和应用文等；而且题材多样，有新闻报道、科技
小品、生活故事和名人轶事等。
它既是一本供高一学生学习英语的参考用书，也可以作为英语教师教授高一英语的参考用书。
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章节摘录

　　When a storm is coming，most people leave the area as quickly as possible and head for safety. But there are a
few people who will get into their Cars and go straight for the center of the storm. These people are willing to risk（
冒⋯⋯危险）being killed by floods or 100-kilometer-an-hour winds for the excitement of watching the storm
close up.　　“Storm chasing（追逐）”is becoming an increasingly popular hobby（喜好），especially in
the Midwest of the United States，where there are frequent storms between March and July .A storm chaser begins
the day by checking the Internet for the latest weather reports，and then drives up to 1，000 kilometers to where
the storm will be and waits for it to develop.　　Although anyone Can do it，storm chasing is extremely
dangerous. The power of a big storm can throw a cow into the air or destroy a whole house in seconds. Storm
chasers are also often hurt in accidents caused by driving in a heavy rain. If you are a beginner，it is much safer to
join a group for storm-chasing vacations during the storm season.　Even then，storm chasing is not all adventure
and excitement.“Storm chasing is 95％driving，”says Daniel Lynch，who spends most of his summer
storm-chasing.“Sometimes you can sit around for hours waiting for something to happen，and all you get is blue
sky and a few light showers. ”
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编辑推荐

　　准确把握考点，总结答题规律，强化能力训练，提升应试成绩。
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